

# SOLUTIONS FOR YOUR GOODLIFE!

Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs.

1. Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs.
2. Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs; our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs 2 1
3. Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs.
4. Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs.
5. Large solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs.
6. Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs; our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs
7. Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs.

Our solutions for your good life	Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs
Our solutions for your good life	Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs
Our solutions for your good life	GLT13004A
Our solutions for your good life	Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs
Our solutions for your good life	Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs
Our solutions for your good life	Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs
Our solutions for your good life	150 * 83.5 * 12cm 85 * 36 * 23.5cm
NW / GW	32kg / 34KG
Our solutions for your good life	1 Our solutions for your good life 2 Our solutions for your good life, Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs A = Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs
Our solutions for your good life CBM	0.222CBM
20GP / 40HQ	126pcs / 280pcs
MOQ	100pcs (Our solutions for your good life are designed to provide the best quality and performance for your needs)





GLT13004A



GLT13004A



GLT13004A



GLT13004A



GLT13004A



GLT13004A

**Factory**



**Veneer Cutting**



**Sealing Edge**



**Grooved**



**Drilling**



**Assemble Hardware**



**Cleaning**



**Mirror inserted**



**Packing**





**Factory**



**Veneer Cutting**



**Sealing Edge**



**Grooved**



**Drilling**



**Assemble Hardware**



**Cleaning**



**Mirror inserted**



**Packing**







## Why Choose US ?

-  Reliable quality
-  Fashionable design
-  Reasonable price
-  Safety packaging
-  Short lead time
-  One-Stop service
-  Supports Alibaba Trade Assurance.



## WHY US



### Experience

Focus on design and manufacturer on small furniture over 9 years , create many hot sale mirror jewelry cabinet and shoe cabinet all over the world.



### Quality Assurance

We have strict quality control system and professional inspection engineer do the products and packing testing of every shipment , mail order drop test can match difference level standards .



### Good Business Service

Professional designer for your ODM project , provide you professional user instructions with fluent foreign language in different format Provide you high-definition pictures for your advertising .  
Different model of mirror jewelry cabinet , mirror shoe cabinet , dressing table , wooden jewelry box , wooden furniture for your choose , one stop service .



## Certificates



## Exhibition



Q: 你好

A: 你好，有什么可以帮助你的吗？

A: 你好，我们位于 BaiYunGao, Huizi Road, Lianghua Huizhou

Q: 你们提供 OEM 服务吗？

A: 是的，我们提供 OEM 服务。我们拥有自己的工厂，可以为客户提供定制化的产品和服务。我们的工厂配备了先进的生产设备，可以生产各种规格的产品。我们拥有专业的研发团队，可以根据客户的需求进行产品开发和设计。我们的产品质量可靠，交货期短，是您的理想合作伙伴。

Q: 你们提供 ODM 服务吗？

A: 是的，我们提供 ODM 服务。我们拥有自己的工厂，可以为客户提供定制化的产品和服务。我们的工厂配备了先进的生产设备，可以生产各种规格的产品。我们拥有专业的研发团队，可以根据客户的需求进行产品开发和设计。我们的产品质量可靠，交货期短，是您的理想合作伙伴。

Q: 你们提供 reship 服务吗？

A: 是的，我们提供 reship 服务。我们拥有自己的工厂，可以为客户提供定制化的产品和服务。我们的工厂配备了先进的生产设备，可以生产各种规格的产品。我们拥有专业的研发团队，可以根据客户的需求进行产品开发和设计。我们的产品质量可靠，交货期短，是您的理想合作伙伴。

Q: 你好

A: 你好，有什么可以帮助你的吗？

A: 你好，我们位于 BaiYunGao, Huizi Road, Lianghua Huizhou。我们提供 OEM 和 ODM 服务。我们的工厂配备了先进的生产设备，可以生产各种规格的产品。我们拥有专业的研发团队，可以根据客户的需求进行产品开发和设计。我们的产品质量可靠，交货期短，是您的理想合作伙伴。我们提供 reship 服务。我们拥有自己的工厂，可以为客户提供定制化的产品和服务。我们的工厂配备了先进的生产设备，可以生产各种规格的产品。我们拥有专业的研发团队，可以根据客户的需求进行产品开发和设计。我们的产品质量可靠，交货期短，是您的理想合作伙伴。

Q: 你们提供 OEM 服务吗？

A: 是的，我们提供 OEM 服务。我们拥有自己的工厂，可以为客户提供定制化的产品和服务。我们的工厂配备了先进的生产设备，可以生产各种规格的产品。我们拥有专业的研发团队，可以根据客户的需求进行产品开发和设计。我们的产品质量可靠，交货期短，是您的理想合作伙伴。

Q: 你们提供 ODM 服务吗？

A: 1) 是的，我们提供 ODM 服务。我们拥有自己的工厂，可以为客户提供定制化的产品和服务。我们的工厂配备了先进的生产设备，可以生产各种规格的产品。我们拥有专业的研发团队，可以根据客户的需求进行产品开发和设计。我们的产品质量可靠，交货期短，是您的理想合作伙伴。  
2) 是的，我们提供 ODM 服务。我们拥有自己的工厂，可以为客户提供定制化的产品和服务。我们的工厂配备了先进的生产设备，可以生产各种规格的产品。我们拥有专业的研发团队，可以根据客户的需求进行产品开发和设计。我们的产品质量可靠，交货期短，是您的理想合作伙伴。

Q: 請問貴公司目前是否有現貨供應？

A: 目前現貨供應情況請洽業務部，我們將竭誠為您服務。

請問貴公司目前是否有現貨供應？

Q: 請問貴公司目前是否有現貨供應？

A: 目前現貨供應 30% 預付 70% BL 結算

Q: 請問貴公司目前是否有現貨供應？

A: 1) 貴公司目前現貨供應情況請洽業務部，我們將竭誠為您服務。 Goodlife Houseware Co., Ltd. shenzhen goodlife Houseware co., ltd 貴公司目前現貨供應情況請洽業務部，我們將竭誠為您服務。

2) 貴公司目前現貨供應情況請洽業務部，我們將竭誠為您服務。

3) 貴公司目前現貨供應情況請洽業務部，我們將竭誠為您服務。

4) 貴公司目前現貨供應情況請洽業務部，我們將竭誠為您服務。 10% 預付 90% FOB